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Referat af ordinær generalforsamling i  

Kongeåparkens Grundejerforening 
Mødet afholdt tirsdag d. 02.april 2024 kl. 20:00 i Arena Syd 

Deltagere:   15 beboere 12 fra husstande 

 

Emne Bemærkninger Besluttet 

• Valg af dirigent  Jakob Barsballe 

• Valg af referent  Matthias Rüdinger tager 
referat 

• Formandens 
beretning 

Niels Vejrup fremlagde 
årsberetningen.  
 

Beretningen blev 
godkendt af 
generalforsamlingen. 
 

• Kasserens 
beretning og 
fastsættelse af 
kontingent og 
fremlæggelse af 
budget 

Finn Holm fremlagde 
regnskabet for 
generalforsamlingen. 
 
Bestyrelsen forslår 
kontingentet uændret fastsat 
til 700 DKK. 
Tilsvarende budget blev 
fremlagt.  
 

Regnskabet og blev 
godkendt af 
generalforsamlingen. 
Budgettet og kontingentet 
blev godkendt. 

• Valg til 
bestyrelsen 

På valg er  
 

a. Jacob Barsballe, #15 
b. Finn Holm, #13 

Begge blev genvalgt. 

• Valg af 
suppleanter 

Arno Petersen, #51 valgt som 
suppleant  

Arno Petersen, #51 

• Valg af revisor  Palle Corydon genvalgt som 
revisor. 

• Valg af revisor-
suppleant 

 Jens Peter Jensen, #41, valgt 
som revisorsuppleant. 

• Indkomne 
forslag 

Ingen indkommende forslag.   

• Eventuelt Udbedring af vejen efter 

etablering af fjernvarme: Både 

Kongeåparken og Skovborglundvej 

trænger til udbedring. 

Grundejerforeningen kontakter 

Vamdrup Fjernvarme for at høre 

hvornår udbedring af vej er 
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planlagt til. 

Svar fra Vamdrup fjernvarme den 

4.4.2024: Asfalt på 

Kongeåparken og Skovbrynet 

bliver fræset af og udlagt 

slidlag inden efteråret, nærmere 

kan vi komme det lige nu, men 

vi vender tilbage når en mere 

konkret tidsplan er lavet. 

Planlægningen af asfaltarbejdet 

sker i samarbejde med Kolding 

kommune og Blue Kolding, da 

de skal til at kloakseparere, men 

her er planen ikke helt fastlagt 

endnu. 

Så i første omgang venter vi lidt 

med Skovborglundvej og 

Margretevej, så der ikke skal 

graves i det nye slidlag igen.  

Gadebelysning: ingen lys på 
cykelstien til Skovborglundvej. Vi 
prøver at skrive til kommunen 
igen om de kan sættes mere lys 
op. 
 
Der blev talt om nye 
ejendomsvurderinger og om 
fællesarealer vil komme til at blive 
fordelt på de enkelte ejer. Dette er 
grundejerforenings bestyrelse ikke 
bekendt med, men alle opfordres 
til at holde øje med de vurderinger 
de får tilsendt. 
 
Rensning af kloaksystem. 
Bestyrelsen kigger på dette og om 
det skal gøres igen.  
 

 

 


